



北京市海勤律师事务所
BEIJING HIGHKING LAW FIRM

Add: 北京市朝阳区朝阳公园南路10号院骏豪中央公园广场A1座15层
Head Office: 15/F, Building A1, No. 10 yard, Chaoyang Park south road, Chaoyang District, Beijing (100026)
Tel: 010-81963666 / Fax: 010-67251388 / Web: www.highkinglawfirm.com.cn



姓名: 关婧然

职位: 律师

邮箱: guanjingran@highking.com.cn

电话: 010-81963666

传真: 010-67251388

Name: Jingran Guan

Position: Lawyer

Mailbox: guanjingran@highking.com.cn

Phone: 010-81963666

Fax: 010-67251388

教育背景

西南政法大学法学学士, 中国政法大学法学硕士。

专业经历

关婧然律师自2015年起从事法律相关工作。2015年至2018年期间在某外资全球五百强企业从事法务工作。2018年至2021年期间在北京798艺术区管理委员会从事法律事务及园区管理工作。现为北京市海勤律师事务所律师。

执业领域及专长

关婧然律师在8年的职业期间, 积累了大量大型企业的法律合规管理经验, 擅长处理各类公司合同等法律文件、参与商务谈判、企业合规化管理以及商事争议解决, 先后代理公司处理多起争议解决案件, 有效维护了公司利益。此外, 在798艺术区从事法律事务管理工作期间, 熟悉文化创意产业园区的运营模式、商业管理规模以及政企关系处理, 擅长文化创意产业园区的制度制定、法律合同审核、法律法规培训、争议解决、维系政企关系等, 工作成果曾多次受到朝阳区领导好评。

工作语言

中文 英文

Education

Bachelor of Law, Southwest University of Political Science and Law, Master of Law, China University of Political Science and Law.

Professional Experience

Attorney Guan has been engaged in legal related work since 2015, and worked in a foreign-funded Global Fortune 500 company from 2015 to 2018, and in the management committee of Beijing 798 Art District from 2018 to 2021. Now she is an attorney in Beijing Highking Law Firm.

Practice Areas

During her eight -year career, Attorney Guan has accumulated a lot of experience in legal compliance management of large enterprises, and is good at handling various company contracts and other legal documents, participating in business negotiations, corporate compliance management and commercial dispute resolution, and has represented the company in many dispute resolution cases, effectively safeguarding the interests of the company.

In addition, during the period of legal affairs management in 798 Art District, she is familiar with the operation mode of cultural and creative industrial park, business management scale and the handling of government-enterprise relations, and is good at system formulation, legal contract review, legal and regulatory training, dispute resolution and maintenance of government-enterprise relations in cultural industry park. Her work achievements have been praised by leaders in Chaoyang District.

Language Skills

Mandarin and English